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Številka: 900-9/2023 

Datum:  9. 3. 2023 

 

Zadeva: Odgovori na vložene pobude in vprašanja iz 3. seje Mestnega sveta Mestne občine Ptuj, 

20. 2. 2023 

 

Dušan Fric, svetniška skupina Slovenska demokratska stranka je posredoval  

pobudo št. 35/3: Problematika vodovoda Spodnji Velovlek – Pacinje 

Kaj bodo strokovne službe naredile na področju trase vodovoda Spodnji Velovlek - Pacinje v 

bodoče, saj je kvaliteta bivanja zaradi tudi celodnevne prekinitve oskrbe z vodo vedno slabša? 

Utemeljitev: Na omenjeni trasi vodovoda Spodnji Velovlek-Pacinje je bilo v letu 2022 saniranih 10 

okvar na cevovodu. Znesek popravila vodovodne cevi PVC 280 je znašal približno od 2.500,00 EUR 

do 4.000,00 EUR (brez DDV). K temu strošku je potrebno prišteti še material za popravilo. Višina 

zaračunane cene za zemeljska dela je odvisna od tega, če je okvara v cestišču ali uvozu na 

dvorišče. Skupni strošek popravila ene okvare je prikazan v priloženi datoteki (Priloga: Tabela 1). 

Odgovor: S strani upravljalca so bili izvedeni vsi ukrepi za zmanjšanje okvar na omenjenem cevovodu, in 

sicer: 

- pred začetkom cevovoda je bil vgrajen blažilec vodnih udarov, ki maksimalno zmanjša nihanje tlaka, 

- režim obratovanja vodovoda je vzpostavljen tako, da je ta vodovod nemoteno v obratovanju, kar 

preprečuje dodatna nihanja tlaka in pretoka, posledica le tega pa so dodatne energetske izgube na 

sistemu, 

- na cevovodu je vgrajen tlačni ventil, kateri zmanjša delovni tlak na minimalni tlak, ki še zagotavlja 

nemoteno oskrbo. 

Iz zgoraj navedenih dejstev se v fazi obratovanja obstoječega vodovoda ne da izvesti več nobenih 

dodatnih ukrepov, je pa vodovod dotrajan in v tako slabem stanju, da je edina dolgoročna rešitev 

zamenjava le-tega. 

Pripravil: Rado Vek, Komunalno podjetje Ptuj d.d. 

 

Metka Petek Uhan, svetniška skupina Gibanje Svoboda je posredovala  

vprašanje št. 36/3: 

V ČS Breg se nahaja Koroščev mlin. Danes je to razvalina, ki bi jo bilo treba sanirati oziroma 

porušiti. Pred mlinom na drugi strani se nahaja tudi odlagališče odpadkov, mimo pa vodi turistična 

steza do Mitreja. Objekt je neurejen in nevaren ter kot tak ni v ponos urejenemu turističnemu 

mestu kot je Ptuj. Ali se predvideva pristop k reševanju problematike in kakšna je predvidena 

časovnica? 

Odgovor: Nepremičnina katastrska občina 400 Ptuj parcela 1934, na kateri se nahaja »Koroščev mlin« je 

v celoti v zasebni lasti več solastnikov. Za Mestno občino Ptuj, kot osebo javnega prava, velja skladno s 

predpisi o javnih financah prepoved vlaganj v tujo nepremičnino. V skladu z 22. točko prvega odstavka 3. 

člena Gradbenega zakona so nevarni objekti tisti objekti, ki ne izpolnjujejo bistvenih zahtev in neposredno 

ogrožajo zdravje in življenje ljudi, premoženje večje vrednosti, promet ali sosednje objekte. Ker se 

predmetni objekt nahaja na zasebnem zemljišču v zadostni oddaljenosti od javne ceste, kateri ne 

predstavlja nevarnosti za uporabnike ceste, občina tako nima pristojnosti oziroma pravne podlage, s 
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katero bi lahko pristopila k reševanju predmetne zadeve. Po pridobljenih informacijah s strani gradbenega 

inšpektorata RS glede postavljenega objekta »Koroščevega mlina« ne tečejo inšpekcijski postopki. V 

zvezi z odloženimi odpadki na območju Koroščevega mlina bo opravljen inšpekcijski ogled in odrejena 

sanacija v skladu s pristojnostmi. V preostalem delu, ki niso v pristojnosti občinskega inšpektorata pa 

bodo zadeve odstopljene v reševanje na pristojne inšpektorate. 

Pripravila: Aleš Lešnik in Brina Solina 

 

Metka Petek Uhan, svetniška skupina Gibanje Svoboda je posredovala  

vprašanje št. 37/3: 

V ČS Breg se električni daljnovodi še vedno vodijo po zraku in ne v zemlji, kot drugje po Mestni 

občini Ptuj. Ali območje omogoča takšen projekt in ali se predvideva pristop k reševanju 

problematike? 

Odgovor: Omrežje na območju katerega pokriva/oskrbuje OE Ptuj odgovarja vsem trenutno veljavnim 

obratovalnim in načrtovalskim kriterijem. Za zagotavljanje kakovostne in zanesljive distribucije električne 

energije družba Elektro Maribor d.d, sledi aktualnemu 10 letnemu razvojnemu načrtu 

(https://www.sodo.si/sl/o-omrezju/razvoj/nacrt-razvoja), ki ga je družba izdelala v sodelovanju s 

Sistemskim operaterjem distribucijskega omrežja (SODO) in na katerega je bilo pridobljeno soglasje 

pristojnega ministrstva. Prav tako pa po trenutnih veljavnih načrtovalskih kriterijih še ne moremo vključiti 

investicij v obsegu, ki bi omogočala kabliranje električnega omrežja  v zemljo na celotnem oskrbovalnem 

območju, saj ni možno zagotoviti zadostnih sredstev. Nekaj projektov je v 10-letnem planu zajetih. Za 

podrobnejše informacije vas naprošamo za podatek, kateri odseki električnega omrežja vas zanimajo. 

Vsekakor pa sledimo potrebam lokalnih skupnosti in se pridružujemo v izkope ostalim izvajalcem 

infrastrukture. V kolikor v bližnji prihodnosti nameravate na omenjenem območju karkoli  glede 

infrastrukture urejati, nas prosim pravočasno obvestite. 

Pripravil: Tadej Črešnik, Elektro Maribor d.d.  

 

Metka Petek Uhan, svetniška skupina Gibanje Svoboda je posredovala  

pobudo št. 38/3: 

Tržnica je prostor, ki se lahko in mora uporabljati za izvedbo prireditev različnih tipov. V tem 

trenutku prireditev v primeru slabega vremena ni možno izvajati zaradi nepokritega prostora. 

Predlagamo, da se pristopi k zagotovitvi ustreznih pogojev na tržnici(streha) tudi v primeru 

slabega vremena. 

Odgovor: V primeru slabega vremena ima organizator možnost postavitve začasne montažne strehe, kar 

tudi prakticirajo. Stalna postavitev strehe zaradi zahtev ZVKDS ni možna. 

Pripravili: Mojca Brunčič in Klavdija Petek  

 

Dejan Rožmarin, svetniška skupina Nova Slovenija - Krščanski demokrati je posredoval  

pobudo št. 39/3: 

Zanima me v letih, odkar velja Odlok o standardih zarisovanja parkirnih mest na javnih površinah, 

se je vozni park zelo spremenil - vozila so bistveno širša. Opažamo, da so preozka parkirišča vzrok 

številnih namernih, predvsem pa nenamernih poškodb avtomobilov. Menimo, da je skrajni čas, da 

implementiramo nove standarde - povečamo širino - pa čeprav bo to na račun nekaj parkirnih 

mest. 

Odgovor: Na območju javnih parkirišč v bivanjskem naselju Ljudski vrt še vedno primanjkuje parkirnih 

površin za zadovoljitev trenutnih potreb po parkiranju. S predlaganimi označitvami bi na določenih 

območjih izgubili do 30 % trenutno obstoječih parkirnih mest. Manjkajoča parkirna mesta že sedaj 

povzročajo slabo voljo med ljudmi, z zmanjšanjem le teh pa še dodatno povečamo riziko nepravilnega 

parkiranja na neprimernih mestih – kar v praksi največkrat pomeni zmanjšano prometno varnost vseh 

udeležencev v prometu, saj nepravilno parkiranje najpogosteje povzroča oviranje v preglednosti in 

dodatno onemogoča varno rabo prometnih površin, predvsem ranljivejšim udeležencem v prometu. 

Pripravil: Aleš Gregorec 

https://www.sodo.si/sl/o-omrezju/razvoj/nacrt-razvoja
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Dr. Uroš Vek, svetniška skupina Slovenska ljudska stranka je posredoval  

pobudo št. 40/3: Onesnaženost okolice starega mlina, Mlinska cesta 11 

MO Ptuj predlagam, da preveri vse možnosti za odstranitev odpadkov, ki so trenutno na tej 

lokaciji. Zraven tega naj MO Ptuj preveri vse zakonske možnosti in aktivnosti na podlagi katerih bi 

lahko v prihodnje preprečili tovrstno onesnaževanje okolje. 

Obrazložitev: Kompleks starega mlina na Ptuju je v popolnem razpadanju in je že samo po sebi 

obremenjujoče za okolje. Povrhu vsega pa je na tem mestu še kar nekaj odpadkov, ki na to 

področje ne sodijo in onesnažujejo okolje. Spodnje slike, ki so bile narejene dne, 15. 2 .2023, 

prikazujejo onesnaženost okolja in potrjujejo, da tovrstni odpadki ne sodijo v to okolje. Zraven 

tega se na Ptuju na tem področju izvajajo turistične dejavnosti (golf in termalni park) in je izrazito 

neprimerno, grdo in nespoštljivo, da se takšno onesnaževanje dopušča. Z ekološkega kot 

gospodarskega vidika bi bilo potrebno, da se te odpadke odstrani in v prihodnje zagotovi, da se 

takšno onesnaževanje ne bo ponavljalo. 

Odgovor: S strani občinskega inšpektorata je že bilo v letu 2022 lastnikom zemljišča 971, k.o. 400 Ptuj 

odrejeno čiščenje odloženih komunalnih in kosovnih odpadkov na predmetnem zemljišču v skladu z 

občinskim predpisom. V zvezi z odloženimi odpadki na območju Koroščevega mlina bo ponovno opravljen 

inšpekcijski ogled in odrejena sanacija v skladu s pristojnostmi. V preostalem delu, ki niso v pristojnosti 

občinskega inšpektorata pa bodo zadeve odstopljene v reševanje na pristojne inšpektorate.  

Pripravil: Aleš Lešnik 

 

Dr. Uroš Vek, svetniška skupina Slovenska ljudska stranka je posredoval  

pobudo št. 41/3: Enak odpiralni čas ptujskih znamenitosti 

MO Ptuj predlagam preverbo, ali je možno, da bi odpiralni čas ptujskih znamenitosti kot so Ptujski 

grad, stari zapori, Miheličeva galerija, Kurentova hiša prilagodili tudi v času praznikov. Najbolj 

primeren se mi zdi model odprtja ptujskega grada in tako bi Kurentovo hišo prilagodili v smislu, da 

bi bila odprta tudi v času praznikov. Delovni čas bi se lahko prilagodil delovnemu času ostalih 

ptujskih znamenitosti, kot je npr. Ptujski grad.  

Obrazložitev: Zaprtje ptujskih znamenitosti v času praznikov hiše po mojem mnenju ni najbolj 

ustrezno za izvajanje turistične dejavnosti v MO Ptuj. V času praznikov prevladujejo domači gosti 

in posledični so prikrajšani za ogled teh atrakcij. Lep primer je novo odprtje Kurentove hiše, ki je 

zaprta ob vseh praznikih. 

Odgovor: Zavod za turizem Ptuj pred vsakim državnim praznikom pozove turistične subjekte k odprtju 

znamenitosti, saj so to dnevi, ko se pričakuje v mestu povečan obisk turistov. Nima pa Zavod pristojnosti 

vplivati na odločitev nosilcev znamenitosti, za to so odgovorni njihovi direktorji, vodje, nosilci 

posameznega subjekta. Prejete prilagojene delovne čase Zavod nato ustrezno komunicira preko 

razpoložljivih kanalov (PR sporočilo, družbena omrežja, e-novičnik, nosilci gostinske in nočitvene 

dejavnosti, turistični vodniki … ). Svet zavoda Pokrajinskega muzeja Ptuj – Ormož je na seji v februarju 

potrdil predlog spremembe odpiralnih časov muzejskih lokacij. Nov odpiralni čas bo kmalu objavljen tudi 

na muzejski spletni strani. Dopis Zveze društev kurentov je priloga k odgovoru. 

Pripravila: Tanja Srečkovič Bolšec, direktorica Zavoda za turizem Ptuj in dr. Aleksander Lorenčič, 

direktor Pokrajinskega muzeja Ptuj – Ormož  
 

Lina Habjanič, svetniška skupina Levica je posredovala  

pobudo št. 42/3: Preuči naj se možnost dodatne subvencije za vrtec za starše, ki spadajo v 5. in 6. 

dohodkovni razred in bivajo v najemniških stanovanjih z visokimi tržnimi najemninami. 

Ob predvidenih podražitvah vrtca menim, da imamo kot odločevalci odgovornost, da ublažimo 

posledice draginje v karseda največji meri. Trenutna najvišja priznana tržna najemnina na m2 v 

regiji je (povzeto po odločbi CSD) 6 EUR/m2. Dejanska tržna najemnina na območju MO Ptuj pa se 

giblje okrog 8 EUR/m2 za povprečno veliko (56-58m2 glede na trenutno gibanje cen) 2-sobno 

stanovanje v bloku, kar pomeni, da ima družina, ki biva v takšnem stanovanju mesečnih stroškov 

zgolj z najemom med 448 in 464 EUR. Vštevši obratovalne stroške tako govorimo o mesečnem 



4 

 

 

izdatku cca. 700 EUR (v grobem). Tudi družine, ki so do zdaj imele najemne cene primerljive z 

zgoraj navedeno najvišjo priznano tržno najemnino na m2 v regiji se soočajo z višanjem najemnin, 

saj nekateri najemodajalci višajo najemnine na podlagi »razmer na trgu«. Istočasno veliko ljudi ni 

seznanjenih z možnostjo subvencije tržne najemnine in pogoji za pridobitev le-te. V luči tega 

predlagam, da se staršem, ki se uvrstijo v 5. ali 6. dohodkovni razred in v istočasno plačujejo 

visoko tržno najemnino (nad priznano tržno najemnino po CSD) s strani Mestne občine Ptuj 

omogoči dodatna subvencija v višini 10% novega izračuna programa za obiskovanje vrtca in s tem 

vsaj delno in po proračunskih zmožnostih ublažimo dvig cen pri končnih uporabnikih. 

Odgovor: Plačilo staršev za vrtec se določi v skladu z zakonom, ki ureja uveljavljanje pravic iz javnih 

sredstev. Mestna občina Ptuj v skladu s Pravilnikom o metodologiji z oblikovanje cen programov v vrtcih, 

ki izvajajo javno službo omogoča vsem staršem, za katere je zavezanka za plačilo dodatne ugodnosti kot 

je koriščenje poletne rezervacije, odsotnosti zaradi bolezni in izpis otroka (od 1.7. do 31. 8.), ki gre s 1. 9. 

v šolo. Občina lahko v skladu z Zakonom o vrtcih v svojem aktu določi, da se staršem plačilo za vrtec, ki je 

določeno z odločbo pristojnega centra za socialno delo še dodatno zniža. Navedeno določbo občina 

upošteva pri plačilu za starše v prvi starostni skupini 1-3 leta, ker je cena tega programa najvišja zaradi 

nižjega normativa (števila otrok v oddelku). Dodatnih subvencij občina zaenkrat ne omogoča, hkrati pa se 

je z 1. 9. 2021 začel izvajati spremenjen četrti odstavek 32. člena Zakona o vrtcih, ki določa, da starši, ki 

imajo v vrtec hkrati vključena dva otroka, so plačila za mlajšega otroka oproščeni. Starši so oproščeni 

plačila vrtca tudi za tretjega in vsakega nadaljnjega otroka iz iste družine, ne glede na to, ali je v vrtec 

vključen hkrati s svojim sorojencem. Plačilo staršev za vrtec v višini znižanega plačila vrtcu zagotavlja 

državni proračun. Navedena določba je dodatno razbremenila plačilo staršev. Zaenkrat na Mestni občini 

Ptuj ne razmišljamo o dodatnih znižanjih, saj že sedaj za predšolsko vzgojo otrok v proračunskem letu 

2023 namenjamo 11,75% celotnega sprejetega poračuna Mestne občine Ptuj in za nova znižanja nimamo 

zagotovljenih dodatnih sredstev. Hkrati bi predlagana subvencija samo za določeno skupino staršev 

(samo 5. in 6 dohodkovni razred tržne najemnine) pomenila diskriminatorno obravnavo staršev, glede na 

njihovo dohodkovno stanje.  

Pripravila: Andrejka Mulec 

 

Lina Habjanič, svetniška skupina Levica je posredovala  

pobudo št. 43/3: Na Lackovi ulici (Vinarski trg) naj se pojača redarski nadzor nad zaustavljanjem 

vozil.  

Na Lackovi ulici (Vinarski trg) pred pekarno je na cestišču talna označba, ki označuje prepovedano 

ustavljanje. Označbe se ne upošteva, med prometnimi špicami pa zaustavljanje avtomobilov 

dodatno pripomore k prometnemu kaosu ob vključevanju na cesto, ki vodi na most. Za zagotovitev 

večje varnosti na omenjenem odseku naj se preuči možnost, najprej povečanega redarskega 

nadzora nad ustavljanjem. Kasneje, naj pristojne službe preučijo bolj vzdržne možnosti ureditve 

prometa na tem območju, morda z delnim zaprtjem kraka.  

Odgovor: Območje pred pekarno in gostinskim lokalom v križišču Vinarskega trga in Ulice Heroja Lacka 

je že dlje časa točka, kjer nepravilno parkirana vozila predstavljajo oviro oziroma zmanjšujejo varnost 

cestnega prometa. Občinski redarji nadzirajo to območje in izvajajo ukrepe, ki pa niso prinesli 

pričakovanih rezultatov. Odločili smo se, da po koncu pustnih dogajanj celi dan postavimo občinskega 

redarja z vozilom na tem območju, kar pa ne bo trajna rešitev. S talno označbo smo poskušali na 

prijaznejši način preprečiti parkiranje v ovinku. Na območju mesta Ptuj je več točk, kjer se redno 

ponavljajo kršitve takoj, ko občinski redarji zapustijo to območje. 

Pripravil: Robert Brkič 

 

Lina Habjanič, svetniška skupina Levica je posredovala  

pobudo št. 44/3: V razpisne pogoje za oddajo poslovnih prostorov v lasti MO Ptuj naj se smiselno 

vključi obseg predvidenih storitev za določen prostor. 

Podajam predlog, da se za razliko od trenutnih razpisnih pogojev, kjer je kot edini pogoj uspešne 

kandidature na razpisu navedena višina ponujene najemnine med pogoje uvrsti dodatne 
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podkategorije aktivnosti, ki naj se v omenjenih prostorih izvajajo. Na primer, da bi v razpisnih 

pogojih izrecno pisalo, da bodo imeli pri razpisu prednost tisti kandidati, ki ali ponujajo določeno 

obliko storitev ali pa ponujajo določene aktivnosti. Smiselno, v skladu z usmeritvijo razvoja MO 

Ptuj.  

Odgovor: V Odloku o oddajanju poslovnih prostorov in garaž v najem je višina najemnine določena glede 

na dejavnost, ki bi se naj izvajala v poslovnem prostoru. Veljavni odlok ne dopušča, da bi med dodatne 

pogoje uvrstili podkategorije aktivnosti, ki bi se izvajale v poslovnem prostoru.  

Pripravil: Mitja Emeršič  

Lina Habjanič, svetniška skupina Levica je posredovala  

pobudo št. 45/3: Odgovorne službe naj preverijo, kakšno je stanje z delovanjem stebričkov za 

zaporo prometa v strogem mestnem jedru in naj se preveri, ali ostale ovire še zagotavljajo zaprtje 

mestnega jedra za promet.  

Prebivalci strogega mestnega jedra opozarjajo, da je trenutno stanje v centru mesta, kar zadeva 

omogočanje prometa na območju namenjenem pešcem, zaskrbljujoče. Navajajo, da so 

avtomatizirani stebrički (na vpadnih lokacijah) ves čas spuščeni, kar omogoča povišano frekvenco 

prometa skozi območje, ki ni namenjeno motoriziranim vozilom in ne gre za stanovalce mestnega 

jedra, ki posedujejo dovolilnice. Prav tako opozarjajo, da so na drugih lokacijah, betonska korita 

razmaknjena do te mere, da se lahko avtomobili brez težav zapeljejo mimo. Prosimo za ureditev. 

Odgovor: Na vstopnih točkah so nameščene fizične ovire tako, da je vstop brez dovolilnice na zaprto 

območje cone za pešce nemogoč. Na vstopni točki pri novi tržnici pripravljamo načrt prometne ureditve, ki 

bo voznike še dodatno opozoril na prisotnost potopnega valja, saj so valj že večkrat poškodovali; valj pa 

bomo ponovno vzpostavili po namestitvi dodatne prometne signalizacije.  

Pripravil: Tadej Zorec 

 

Lina Habjanič, svetniška skupina Levica je posredovala  

pobudo št. 46/3: Pristojne službe naj preverijo upoštevanje dostavnega časa v območju za pešce. 

Preveri naj se zgoraj omenjeno upoštevanje dostavnega časa v območju za pešce oziroma, v 

kolikor je bilo v zadnjem času izdanih večje število dovolilnic za dostavo izven dostavnega časa, 

prosimo za razlago.  

Odgovor: V območju za pešce prihaja do pogostih kršitev dostave izven dostavnega časa, ki je določen v 

Odloku o ureditvi cestnega prometa na območju Mestne občine Ptuj med 5.00 in 8.00 in med 20.00 in 

23.00. Manj problematična je nenadzorovana dostava mimo potopnih valjev na Krempljevi ulici, bistveno 

več vozil neupravičeno vstopa v območje za pešce skozi Miklošičevo ulico. Pri tem velja izpostaviti, da ne 

gre zgolj za dostavljavce, ampak tudi za kupce ali uporabnike storitev subjektov na tem območju, zoper 

katere uvedemo postopek o prekršku. Ob ponovni vzpostavitvi delovanja potopnih valjev na Miklošičevi 

ulici bomo poskušali skupaj z koncesionarjem preko aplikacije preprečiti vstop za dostavo po 8.00 uri 

oziroma bodo dostavljavci morali plačati dodatni vstop. Tudi sedaj je možno napovedati dodatni vstop 

zaradi dostave ali nujnih del, ob plačilu na mestni blagajni. Ko bo vstop fizično onemogočen, bomo 

ugotavljali, ali bo potrebno podaljšati dostavni čas ter ga kot predlog za spremembo odloka z obrazložitvijo 

posredovali v obravnavo na sejo Mestnega sveta Mestne občine Ptuj. V času prednovoletnih prireditev in 

pustnega dogajanja je bilo izdanih več soglasij oziroma dovolilnic za določen čas zaradi dostave v času 

priprave in izvedbe prireditev. 

Pripravila: Robert Brkič in Aleš Gregorec  

 

Franjo Rozman, svetniška skupina Slovenska demokratska stranka je posredoval  

pobudo št. 47/3: Na novem Rogozniškem pokopališču se naj uredi parkirišče in dostop do grobov 

tudi iz severne strani.  

Utemeljitev: Povprečna starost v državi je vsako leto višja, grobove pokopanih na 

pokopališču urejajo v večini starejši občani, ki z težavo dostopajo do gobov na severnem delu 

pokopališča. Hoja na daljše razdalje jim postaja vedno bolj naporna. 
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Odgovor: Za dostop na pokopališče iz severne strani je potreben odkup zemljišč, ki so v privatni lasti. Z 

lastniki zemljišč ni bilo možno doseči sporazumnega odkupa zaradi previsoke cene. 

Pripravila: Marijana Nikšič Zorko 

 

Franjo Rozman, svetniška skupina Slovenska demokratska stranka je posredoval  

pobudo št. 48/3: Na novem Rogozniškem pokopališču se naj uredi zasaditev dreves, ki bodo 

nudile ustrezno senco, uredi razsvetljava, klopi in več korit z vodo. 

Utemeljitev: Poletja so vedno bolj vroča in za pokope v tem letnem času ter za urejanje grobov 

starejši občani ne morejo zaradi lastne zdravstvene ogroženosti biti dalj časa na soncu. Marsikdo 

obišče grobove tudi zvečer, zato je potrebna ureditev razsvetljave. Za lažje zalivanje gredic je 

potrebno približat dostop do vode. 

Odgovor: V teku je sprememba in dopolnitev OPPN – pokopališče, kjer se bo na novo proučila ozelenitev 

- zasaditev pokopališča. Razsvetljava je narejena po celotnem pokopališču, klopi so na vsakem grobnem 

polju, vodnjaki so narejeni po OPPN in na število grobov.  

Pripravila: Marijana Nikšič Zorko in Boštjan Prosenjak, Javne službe Ptuj d.o.o. 

 

Franjo Rozman, svetniška skupina Slovenska demokratska stranka je posredoval  

pobudo št. 49/3: Na novem Rogozniškem pokopališču se naj postavi interaktivna tabla, kjer bodo 

obiskovalci pokopališča lahko z vpisom imena in priimka pokojnika lažje našli pokojnikov gob. 

Utemeljitev: V približno štirih desetletjih se je število grobov povečalo do te mere (in se še 

povečuje), da še nekateri sorodniki, ki skrbijo za grobove težko znajdejo. S pomočjo takšne 

table bi se vsi obiskovalci grobov z lahkoto znašli. 

Odgovor: Javne službe Ptuj d.o.o. se bodo glede interaktivne table pozanimale, kolikšen bi bil strošek 

investicije. 

Pripravila: Marijana Nikšič Zorko  

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ je posredovala  

pobudo št. 50/3:  

Zakaj niso vsi občinski zavodi odgovorili na vprašanje glede porabe denarja za novoletna darila in 

pogostitve? Naprošam za dopolnitev podatkov s strani zavodov, ki niso podali informacije. 

Odgovor: Odgovor je dopolnjen in objavljen na spletni strani. 

Pripravil: Alen Jevtović, direktor občinske uprave 

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ je posredovala  

pobudo št. 51/3:  

Naprošam za informacijo, na katere storitve in medije so naročeni posamezni občinski zavodi, tip 

naročnine in koliko naročnin. 

Odgovor: Zavod za turizem Ptuj ima sklenjeno letno pogodbo s televizijo PeTV. Pogodba se nanaša na 

promocijo prireditev in aktivnosti v destinaciji Ptuj ter pripravo video materialov za potrebe zavoda. Število 

letnih aktivnosti se uravnava glede na zahtevnost projekta. Na preostale medije nismo naročeni. Podatki 

za ostale zavode bodo dodani naknadno. Tabeli 3 in 4 sta prilogi k odgovoru. 

Pripravili: Tanja Srečkovič Bolšec, direktorica Zavoda za turizem Ptuj in direktorji posameznih 

javnih zavodov 

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ je posredovala  

pobudo št. 52/3: Kurentovanje - parkiranje za goste 

Parkiranje za goste je bilo urejeno na parkirišču pri Delavski hranilnici, vendar sta bila oba odcepa 

za zavijanje v ulico, ki vodi na parkirišč zaprta z znakom prepovedano zavijanje in stožci, ki so 

onemogočili zavijanje. Posledično so se povabljeni gosti vozili mimo in iskali parkirišče drugje. 

Predlagam, da se naslednje leto ustrezno že pri prometnem znaku postavi smerokaz za parkirišče 

za (diplomatske) goste v angleščini ali postavi redarja na cesto, ki bo vozila usmerjal glede na 
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registrske tablice (diplomatska vozila imajo posebno oznako cmd). Prav tako je potrebno 

posredovati gsm številko, na katero se lahko obrnejo. Gostje, za katere sem bila zadolžena, so mi 

pokazali mail, kjer ni bilo informacije glede parkirišča, prav tako pa niso imeli drugega kot 

stacionarno številko. 

Odgovor: Pobudi za postavitev varnostnika ali reditelja v križišče Osojnikove ceste in Trstenjakove ulice 

oziroma na relaciji, kjer bo predvideno parkirišče za povabljene domače in tuje goste in kateri bo le-te 

usmerjal na parkirišče bomo sledili. Prav tako bomo objavili telefonsko številko mobilnega telefona osebe, 

ki bo koordinirala prihod gostov. Letos je imel varnostnik na zapori pri Pekarni Hlebec na Ulici Heroja 

Lacka nalogo usmerjati povabljene goste v smeri Mestnega trga, vendar kot navaja občinska svetnica, del 

gostov ni uspel priti do predvidenega parkirišča. Pobudo bomo posredovali tudi organizatorju prihodnjega 

64. Kurentovanja. 

Parkiranje za goste mestne hiše v času povork je bilo kot vsako leto rezervirano na parkirišču pri Delavski 

hranilnici. Kot vsako leto to urejamo z Javnimi službami d.o.o., te točno določijo območje rezerviranih 

parkirišč; v času prihodov gostov zagotovijo, da je tam oseba, ki usmerja vozila na podlagi seznama 

gostov, ki jim ga posredujemo iz mestne hiše. Vsakemu gostu je dodeljen tudi spremljevalec iz mestne 

hiše, ki jih počaka na parkirišču. Gostom je tudi vsako leto pravočasno sporočeno, kje je rezervirano 

parkirišče in kje je najlažji dostop do njega - tako z opisom kot vizualnim gradivom. Čisto vsi gosti so 

prejeli te informacije in noben izmed njih ni imel dodatnega vprašanja glede logistike. Če želijo, prejmejo 

še dodatne kontakte za komunikacijo, a jih večina tega ne izrazi. 

Pripravila: Barbara Ferčič in Robert Brkič 

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ je posredovala  

pobudo št. 53/3: Cesta ob Jezeru  

Podajam pobudo, da bo ponovno potrebno zapolniti luknje ob cesti, ki teče mimo Rance. 

Odgovor: Predlagano pobudo bomo posredovali koncesionarju vzdrževalcu cest Javnim službam Ptuj 

d.o.o. v ustrezno ureditev v sklopu rednega spomladanskega vzdrževanja cest. 

Pripravil: Aleš Gregorec 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ je posredoval  

pobudo št. 54/3: 

Podajam pobudo, da se poda informacija, za koliko se je v zadnjih petih letih zmanjšala skupna 

poraba ogrevanja glede na to, da se je na Ptuju v večstanovanjskih stavbah naredila energetska 

sanacija stavb in kjer prihaja do največ izgub.  

Odgovor: Pobudo smo posredovali Javnim službam Ptuj d.o.o. 

Pripravil: Tadej Zorec 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ je posredoval  

pobudo št. 55/3: 

Podajam pobudo, zakaj je Zavod za turizem navkljub prostim kapacitetam v času Kurentovanja 

2023 namestil skupine izven Mestne občine Ptuj navkljub le 30% zasedenosti kapacitet, ki jih 

premorejo ponudniki nočitev v Mestni občini Ptuj. Pridobljena je informacija, da se Zavod za 

turizem niti ni pozanimal za proste kapacitete pri ponudnikih v naši občini in čemu je temu tako, 

temveč je sprejel odločitev, da jih namesti v hotelu v sosednji občini. Se pravi, odrekamo se 

turistični taksi in še kakšnemu euru iz naslova potrošnje obiskovalcev? 

Odgovor: Zavod za turizem Ptuj je pri organizaciji namestitev skupin sledil najnižjim cenam preteklih pet 

let obratovanja ter zmožnostim namestitve celotne skupine znotraj večjega kompleksa, kjer bodo imele 

skupine tudi možnost skupnega druženja. Zaradi aktualne problematike s kadri v gostinstvu nam je bilo 

prav tako pomembno, da lahko goste nastanimo in jim ponudimo obroke v istem objektu. Smo pa s tem 

omogočili nastanitvenim kapacitetam, da ponudijo precej višje cene namestitve turistom, kot bi jo prejeli z 

naše strani. Pretežni del ponudnikov namestitev so pozdravili našo odločitev, zasedenost kapacitet prvi 

vikend je bila nad 80 %, drugi vikend skoraj 100 %. 
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Pripravila: Tanja Srečkovič Bolšec, direktorica Zavoda za turizem Ptuj 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ je posredoval  

pobudo št. 56/3: 

Podajam pobudo, da se pripravi načrt, na kakšen način se bodo sanirali plazovi v Mestni občini 

Ptuj, saj je v zadnjem času v porastu plazenje brežin na naseljenih območjih v Orešju in Mestnem 

Vrhu, ki so posledica tako slabo vzdrževanih izvirov vodotokov kot tudi puščanja na vodovodnem 

sistemu, zaradi česar prihaja do izpiranja zemljine in posledično do plazenja pobočij. Občani so 

upravičeno v strahu, saj se počutijo ogroženo, da jim bo odneslo ali zasulo hišo.  

Odgovor: Vsak plaz, ki je prijavljen občinski upravi ali centru za obveščanje 112, se obravnava z ogledom 

na terenu. Izvedejo se prvi nujni zaščitni ukrepi za zavarovanje zdravja in človeških življenj. Velikokrat pa 

plazi območje, ki neposredno ne ogroža nikogar. V nadaljevanju ločimo plazove, ki so nastali na zasebni 

lastnini in plazove, ki ogrožajo premoženje in objekte gospodarske javne infrastrukture. V Mestni občini 

Ptuj so plazovno najbolj ogrožena območja Krčevine in Mestnega Vrha. Na teh območjih je mogoče 

zmeraj pričakovati aktivacijo starih plazov in sprožanje novih. Vzrokov za sprožitev plazov je lahko več, 

strokovno oceno vzrokov pa lahko podajo samo izvedenci stroke. Posegi v prostor, ki so gradbene narave 

ali spreminjajo zaraščenost pobočij, so posebej nevarni v kolikor se ne izvajajo premišljeno. Nestabilno 

pobočje še posebej ogrožajo talne in površinske vode, ki so v naravi prisotne. Vzrok plazenja je največkrat 

kombinacija več dejavnikov, ki so združeni (npr. nestabilne plasti zemljine, posegi v prostor, voda). 

Mestna občina Ptuj hrani podatke o plazovih in o njih tudi poroča. Za sanacijo plazov, ki so se sprožili na 

zasebnih zemljiščih so zadolženi lastniki. Mestna občina Ptuj lahko v skladu z veljavno zakonodajo in v 

okviru zakonskih možnosti pristopi k intervencijski sanaciji plazov in izdelavi geo-tehničnega poročila 

samo v prvih fazah sanacije. V nadaljevanju je potrebno na osnovi predloga za sanacijo izdelati PZI in 

zagotoviti sredstva za financiranje gradbenih del. Mestna občina Ptuj ima formirano proračunsko rezervo, 

ki vključuje sredstva za odpravo posledic naravnih nesreč, kot so poplave, potres, zemeljski plaz, snežni 

plaz, toča, pozeba in druge naravne nesreče. 

Pripravila: Primož Korošak in Aleš Gregorec 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ je posredoval 

pobudo št. 57/3: 

Podajam pobudo, da se zavaruje ostrešje Turniškega gradu, saj z njega odpada opeka in je 

nevarna za obiskovalce in sprehajalce. Streha naj se sanira, da ne bo prihajalo do zamakanja 

objekta in zamenja odpadla opeka.  

Odgovor: V proračunu Mestne občine Ptuj za leto 2023 na postavki, kjer so sredstva namenjena za 

stroške energentov in varovanja ter najnujnejših vzdrževalnih del v Kompleksu Turnišče ni zagotovljenih 

sredstev v takšni višini, da bi lahko izvedli predlagana sanacijska dela na ostrešju. Sicer so ob dvorcu  

nameščene opozorilne table, ki sprehajalce in obiskovalce parka opozarjajo, da je gibanje v bližini dvorca 

prepovedano in nevarno.   

Pripravila: Milena Turk 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ je posredoval  

pobudo št. 58/3: 

Podajam pobudo, da se postavijo usmerjevalne table za Zgodovinski arhiv Ptuj, ki so bile 

obljubljene že pred časom, vendar do realizacije do danes še vedno ni prišlo.  

Odgovor: Vzpostavitev celostno urejenega območja usmerjevalnih tabel na območju Mestne občine Ptuj 

se usklajuje z Zavodom za varstvo kulturne dediščine Slovenije. Mestna občina Ptuj bo ob vzpostavitvi 

sistema lamelnih tabel na lokaciji, ki je v skladu z izdelanim elaboratom v sistem lamel za obveščanje o 

smeri uvrstila tudi objekt Zgodovinski arhiv Ptuj s samostojno lamelo. V času do vzpostavitve sistema 

lamelnih tabel je bila Zgodovinskemu arhivu ponujena možnost in predstavljene vse informacije o 

možnosti skupne postavitve usmerjevalnih tabel v dogovoru zavodom VDC Vičava, Zavoda za 
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usposabljanje, delo in varstvo dr. Marijana Borštnarja Dornava, vendar vloge za izdajo soglasja še nismo 

prejeli.  

Pripravila: Ksenija Gabrovec 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ je posredoval  

pobudo št. 59/3: 

Podajam pobudo, da se nemudoma organizira delovna skupina za ureditev šolskih okolišev, saj 

prihaja do enormnih razlik med šolami zaradi števila otrok. Prav tako so šolski okoliši glede na 

stanovanjsko poseljenost na nivoju izpred 20-ih let ter so že izjemno zastareli. Sedanje stanje 

poseljevanja in števila šoloobveznih otrok se je v tem času bistveno spremenil in so šolski okoliši 

več kot nujno potrebni sprememb in posodobitev, ki bo omogočal enakomerno porazdeljenost 

šolarjev po šolah. Navkljub večkratnim pozivom do realizacije še vedno ni prišlo in se je vedno 

izgovarjalo na kombinirane prevoze, ki pa jih do danes še nismo uvedli.  

Odgovor: V občinski upravi smo pričeli s pripravo analize stanja na področju šolskih okolišev, ki bo 

podlaga za nadaljnje aktivnosti v kateri smeri bi predlagali spremembe, če se bo ugotovilo, da so 

potrebne. O ustanovitvi delovne skupine bo odločila županja. 

Pripravil: Damijan Plajnšek  

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ je posredoval  

pobudo št. 60/3: 

Podajam pobudo, da se na podane pobude in vprašanja odgovarja celostno in vsebinsko popolno 

in ne zgolj s pavšalnimi odgovori. Odgovori naj bodo pripravljeni jasno in nedvoumno ter s 

točnimi podatki. Glede na to, da se odgovori v Ptujčanu ne objavljajo več v celoti, temveč le na 

spletu menim, da ni več razlogov, da se odgovori ne bi podajali bolj obširno.  

Odgovor: Občinska uprava se trudi, da poda odgovore v obliki kratkih in jedrnatih odgovorov na 

zastavljena vprašanja.  

Pripravil: Alen Jevtović, direktor občinske uprave 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ je posredoval  

pobudo št. 61/3: 

Podajam pobudo na pobudo št. 23/2 kjer sem predlagal, da naj Komunalno podjetje Ptuj d.d. 

sprotno obvešča svetnike in MO Ptuj o poteku izbire izvajalca za odvoz odpadnega blata in ne, da 

iz sredstev javnega obveščanja izvemo, da je v teku nov izbor. Komunalno podjetje Ptuj d.d. je na 

pobudo odgovorilo le, da naj si pogledamo na spletu? Pobuda je bila podana iz razloga, da se 

izognemo težavam in dvomom, katerim smo bili priča v preteklosti. Zato ponovno podajam 

pobudo, da Komunalno podjetje Ptuj d.d. poda odgovor o izbiri izvajalca odvoza blata na pobudo 

št. 23/2 ter priložijo ponudbe v izogib dvomom o izbiri izvajalca.  

Odgovor: Ponudbe v celoti niso javno objavljene, lahko pa se do njih dostopa v skladu z Zakonom o 

dostopu informacij javnega značaja, po pravnomočno zaključenem postopku javnega naročanja. Vloga za 

dostop do informacij javnega značaja se pošlje neposredno naročniku KP Ptuj d.d. 

Komunalno podjetje Ptuj d.d. je v zvezi z nakupom blaga, izvedbo storitev ali gradenj zavezano k uporabi 

Zakona o javnem naročanju – ZJN-3. Postopek javnega naročanja je postopek, ki poteka med naročnikom 

in ponudniki ne pa tudi tretjimi osebami, razen v delu v katerem se lahko vsakdo seznani s postopkom. Na 

portalu javnih naročil, ki ga lahko spremlja vsaka zainteresirana oseba, se objavi obvestilo o naročilu in 

razpisna dokumentacija. Prav tako so vidna vsa vprašanja, ki so jih zastavili ponudniki in odgovori, ki jih je 

podal naročnik. Javno dostopne so tudi ponudbe ampak zgolj v delu ponudbenega predračuna, ne pa v 

delu celotne dokumentacije. V času od prejema ponudb do sprejema odločitve naročnika vpogled v 

ponudbe niti s strani ponudnikov, niti s strani morebitne zainteresirane javnosti ni mogoč. Po objavi 

odločitve lahko pod pogoji določenimi v petem odstavku 35. člena ZJN-3 v ponudbe vpogledajo zgolj 

ponudniki, ki so oddali ponudbe. V primeru, da je vložen zahtevek za revizijo pa je celotna dokumentacija 

dostopna Državni revizijski komisiji za revizijo postopkov oddaje javnih naročil. V skladu z določbo 
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četrtega odstavka 35. člena ZJN-3, so po pravnomočnosti odločitve o oddaji javnega naročila vsi 

dokumenti v zvezi z oddajo javnega naročila javni, če ne vsebujejo poslovnih skrivnosti, tajnih in osebnih 

podatkov. Pred tem datumom se določbe zakona, ki ureja dostop do informacij javnega značaja, ne 

uporabljajo. Pri konkretnem javnem naročilu so tako bili ob datumu in uri določeni za odpiranje ponudb 

javno znani podatki o tem kdo je oddal ponudbo in za kakšno ceno, kar je bilo mogoče preveriti na portalu 

javnih naročil. Naročnik je tisti, ki mora pregledati prejete ponudbe in sprejeti odločitev, kakršnokoli 

posredovanje ponudb drugim organom ni dovoljeno. Komunalno podjetje Ptuj je 28. 2. 2023 objavilo 

odločitev v zvezi s predmetnim javnim naročilom, ki je javno dostopno na naslednji povezavi 

https://www.enarocanje.si/Obrazci/?id_odlocitve=119625&id_obrazec=467285. Izbrani ponudnik je 

ponudnik Surovina d.o.o., medtem, ko je bila ponudba najugodnejša ponudnika glede na merilo najnižja 

skupna ponudbena cena brez DDV zaradi neizpolnjevanja pogojev, ki so natančno razvidni v obrazložitvi 

odločitve nedopustna. Odločitev o oddaji javnega naročila še ni pravnomočna.  

Pripravili: Marijana Nikšič Zorko, Jožica Jerenko in Jernej Šömen, KP Ptuj d.d. 

 

Jernej Čuš, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ je posredoval  

pobudo št. 62/3: 

Na Ulici heroja Lacka se naj ob pekarni omogoči možnost kratkoročnega parkiranja (park & go) za 

5 minut. 

Odgovor: Na območju Ulice heroja Lacka ob pekarni je omogočen prometni režim kratkotrajnega 

parkiranja modre cone na označenih parkirnih mestih. Za predlagano rešitev bo potrebna sprememba 

ureditev prometnega režima s spremembo Odredbe o določitvi javnih in rezerviranih parkirnih površin na 

območju Mestne občine Ptuj. 

Pripravil: Aleš Gregorec 

 

Jernej Čuš, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ je posredoval  

pobudo št. 63/3: 

Naj se pristopi k sanaciji cestišča v Kvedrovi ulici in naj se na novo zarišejo črte za parkiranje.   

Odgovor: Predlagano pobudo za sanacijo vozišča bomo posredovali koncesionarju vzdrževalcu cest 

Javnim službam Ptuj d.o.o. v ustrezno ureditev v sklopu rednega vzdrževanja cest. MO Ptuj je na pobudo 

posameznih občanov in vhoda Kvedrova ulica 4 v letu 2020 že pripravila predlog označitve parkirišč na 

celotnem območju Kvedrove ulice. Ob tem se je izvedlo štetje vozil na obravnavanem območju, kjer je 

ugotovljeno, da je število pakiranih vozil 105 (ob optimalnem parkiranju pa 115 vozil), število 

stanovanjskih enot 143. Po predlogu izrisa parkirišč v skladu z veljavnimi standardi bi se lahko označilo 71 

parkirišč. Razlika po predlaganem zarisu je 44 parkirišč manj (33% manj) kot je v trenutnem stanju. Za 

takšen poseg je bilo izvedeno obveščanje v vseh vhodih na Kvedrovi ulici 1, 2, 3, 4, 5 in ni bil dosežen 

konsenz za označitev. 

Pripravil: Aleš Gregorec 

           

Nuška Gajšek  

    županja 

 

 

https://eur06.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwww.enarocanje.si%2FObrazci%2F%3Fid_odlocitve%3D119625%26id_obrazec%3D467285&data=05%7C01%7CJernej.Somen%40komunala-ptuj.si%7Ce781c58cc8e444b9e25808db1bb16967%7Ccb4eed7b246f4f869a5cba47f14b4b50%7C0%7C0%7C638134221006425682%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C3000%7C%7C%7C&sdata=wDbRGk78OH4uSLPH9rNyXXPZwe3SE55CEfK3phLzARg%3D&reserved=0

